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Zdá se mi, že v dnešní společnosti nemít přítelkyni, je věc strašlivá. Ovšem existují i mnohem horší
věci. Například mít přítelkyni, ale netahat ji všude s sebou. To je totiž věc hodna opovržení!

Jednou jsem tak jel autem ještě se dvěma kamarády a jednou dívkou. Všichni se dobře známe. Po
cestě jsme se my kluci bavili, smáli, ale ta holka pořád mlčela. Přišlo mně to divný, tak jsem se na ni
otočil a povídám jí: „Co je dneska s tebou, že pořád mlčíš? Taky nám něco řekni.“ Ona chvilku
přemýšlela, pak se na mě podívala a zeptala se: „Už máš nějakou přítelkyni?“

 Skoro vždycky na takovou otázku odpovídám záporně, i když přítelkyni mám. Vím totiž, že je to
lepší a jednodušší.

 Tenkrát jsem ale odpověděl kladně a okamžitě toho zalitoval. Sesypaly se na mě totiž stovky
detailních dotazů, které moji přítelkyni dopodrobna rozebraly. Skoro jsem ani nestíhal pod palbou
otázek odpovídat. Vydržel jsem to však s nadějí, že už nebudu muset poslouchat tu stupidní otázku,
jestli mám holku. Jenže přišlo něco horšího. Na závěr se mě podezíravě zeptala: „A proč jsi ji nevzal
s sebou?“

 Mít přítelkyni, znamená, podle ženského myšlení, tahat ji všude a hlavně pořád s sebou. Nikdy
nesmíte být bez ní a taky nesmíte nikam chodit sami. Pokud vás bez ní uvidí ve městě nějaká
kamarádka, ihned se vás zeptá „A kde máš přítelkyni?“ (V překladu to znamená „Proč není s
tebou?“) Ať řeknete cokoliv, zinkasujete opovržlivý pohled nejhrubšího ražení. Holka vám tím
ukazuje, že jí buď kecáte, nebo se vymlouváte, a že něco není v pořádku. Pokud jste samotní
zahlédnuti vícekrát, stáváte se podezřelým ubožákem, který přítelkyni buď tají, nebo nikam nebere,
a taková přítelkyně musí být zákonitě ten největší chudáček a vy hnusný bastard, který ji nechává
doma.

 Pochopitelně nikoho nezajímá, jak je to doopravdy. Neexistují žádné polehčující okolnosti. Legrační
však je, že ta která se vás na to ptá, bývá zrovna taky přistižena sama. Ovšem to je v pořádku. To
že je její přítel v práci je pravda, stejná pravda od vás je však brána jako podezřelá.

 
Něco na závěr

 Včera jsem byl na svatbě, na kterou jsem byl pozván s  několika dalšími spolužáky a spolužačkami
ze střední školy a viděl jsem tohle ženské myšlení převedeno do praxe. Ač jsme všichni svobodní,
každá spolužačka přišla s přítelem. S přítelem, kterého nikdo neznal, nikdo nepozval. S klukem,
který tam jen seděl a díval se do stolu a mlčel. Tohle mi přijde jako nepochopitelná věc. Žádný
spolužák tam svoji přítelkyni nebral. Za prvé mu bylo jasné, že tam prostě nepatří, za druhé by měl
pocit, že je jako vyžírka, co tam tahá cizí lidi.

 A víte proč tam ty holky vzaly své kluky? No přece proto, aby každý viděl, že nejsou samy, že mají
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přítele a jsou s ním! Mně bylo těch jejich kluků líto. Bylo na nich totiž poznat, že tam jsou spíše z
donucení. Celé si to tam odseděli a skoro nic nejedli a nepili, protože si připadali trapně.
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